

**ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ**  
**ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ**

<b>ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນທີ່ໄດ້ຮັບ</b>		
<b>ຊື່ໃບອະນຸຍາດ</b>	<b>ໃບຢັ້ງຢືນຜູ້ດໍາເນີນການຂົນສົ່ງທາງອາກາດ (AOC)</b>	
<b>ປະເພດຂອງໃບອະນຸຍາດ</b>	ໃບອະນຸຍາດດໍາເນີນທຸລະກິດ	
<b>ເລກລະຫັດໃບອະນຸຍາດ</b>	<b>ວັນທີ</b>	<b>ໜ່ວຍງານຮັບຜິດຊອບ</b>
MoPWT-CAD-16	11.01.2018	ກົມການບິນພົນລະເຮືອນ

<b>ຂໍ້ມູນພື້ນຖານ</b>	
<b>ຮູບແບບການສົ່ງຄໍາຮ້ອງ</b>	ຢູ່ທີ່ຫ້ອງການເຈົ້າໜ້າທີ່
<b>ປະເພດທຸລະກິດ ສະເພາະ ທີ່ຕິດພັນກັບ ໃບອະນຸຍາດ</b>	H - ການຂົນສົ່ງ ແລະ ສາງສິນຄ້າ
<b>ຈຸດປະສົງທີ່ຕ້ອງຂໍ ໃບ ອະນຸຍາດ</b>	ເພື່ອຮັບປະກັນຄຸນະສົມບັດຂອງ ຜູ້ດໍາເນີນການຂົນສົ່ງທາງອາກາດ ຊຶ່ງໝາຍເຖິງ ບໍລິສັດສາຍການບິນ ໃຫ້ສອດຄ່ອງຕາມຂໍ້ກຳນົດວ່າດ້ວຍ ຄວາມປອດໄພການບິນ ທັງນີ້ ເພື່ອຮັບປະກັນຄວາມປອດໄພຂອງຜູ້ໃຊ້ບໍລິການ
<b>ຜູ້ທີ່ຕ້ອງຂໍໃບອະນຸຍາດ</b>	ບຸກຄົນ ຫຼື ນິຕິບຸກຄົນ ທີ່ມີຈຸດປະສົງສ້າງຕັ້ງວິສາຫະກິດການຂົນສົ່ງທາງອາກາດ ປະກອບມີ: ການຂົນສົ່ງຜູ້ໂດຍສານພ້ອມດ້ວຍເຄື່ອງຂອງ ແລະ ໄປສະນີຜັ່ນ, ການຂົນສົ່ງສິນຄ້າ ແລະ ໄປສະນີຜັ່ນ.
<b>ມີຂໍ້ມູນໃບອະນຸຍາດ ອອນລາຍບໍ່?</b>	ບໍ່ມີ
<b>ທີ່ຢູ່ຂອງຂໍ້ມູນອອນລາຍ</b>	
<b>ມີແບບຟອມໃບຄໍາຮ້ອງ ໃບອະນຸຍາດ ຫລືບໍ່?</b>	ແມ່ນແລ້ວ
<b>ຄໍາເຫັນອື່ນ ທີ່ຕິດພັນ ກັບ ໃບອະນຸຍາດ</b>	ຕ້ອງຂໍໃບອະນຸຍາດສະບັບທຳອິດ ຢ່າງໜ້ອຍ 90 ວັນກ່ອນວັນທີ່ຈະເລີ່ມຕົ້ນດໍາເນີນກິດຈະການ

<b>ຄຸນະສົມບັດ ແລະ ເອກະສານປະກອບ</b>		
<b>ໄລຍະເວລາໃນການ ພິຈາລະນາຄໍາຮ້ອງ ໃນ ການອອກໃບອະນຸຍາດ</b>	90	ກົດໝາຍກ່ຽວຂ້ອງບໍ່ໄດ້ລະບຸໄລຍະເວລາໃນການພິຈາລະນາ ແຕ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ແຈ້ງວ່າ ໄລຍະການພິຈາລະນາປົກກະຕິແມ່ນບໍ່ກ່າຍ 90 ວັນລັດຖະການ

**ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ  
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ**

<b>ຄຸນະສົມບັດ ແລະ ເອກະສານປະກອບ</b>	
<b>ຄຸນະສົມບັດຂອງຜູ້ຂໍໃບອະນຸຍາດ</b>	1. ມີເຮືອບິນທີ່ໄດ້ມາດຕະຖານ; 2. ມີຈຸບິນ ແລະ ພະນັກງານເຕັກນິກດ້ານການບິນທີ່ກ່ຽວຂ້ອງທີ່ມີຄວາມຮູ້ຄວາມສາມາດ ແລະ ປະສົບການເໝາະສົມກັບຂະໜາດ ຂອງກິດຈະການ; 3. ຕ້ອງປະຕິບັດຕາມເງື່ອນໄຂທີ່ໄດ້ກຳນົດໄວ້ໃນສັນຍາ ຫຼື ສິນທິສັນຍາ ທີ່ ສປປ ລາວ ໄດ້ເຊັນກັບຕ່າງປະເທດ ຫຼື ໄດ້ເຂົ້າຮ່ວມເປັນພາຄີ. 4. ຕ້ອງມີເງື່ອນໄຂ ແລະ ຄຸນສົມບັດລະອຽດຕາມທີ່ລະບຸໄວ້ໃນ ຂໍ້ກຳນົດວ່າດ້ວຍ ຄວາມປອດໄພການບິນ ວັນທີ 01/05/2014 ພາກທີ 9
<b>ມີເຫດຜົນໃດບໍ່ທີ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ ຈະປະຕິເສດການຂໍໃບອະນຸຍາດ?</b>	ໄດ້ປະຕິເສດ ໃນກໍລະນີທີ່ຜູ້ສະໝັກບໍ່ສາມາດຕອບສະໜອງເງື່ອນໄຂ ຫຼື ຂໍ້ກຳນົດ ທີ່ໄດ້ກຳນົດໄວ້ ພາຍໃຕ້ກົດໝາຍ.

<b>ຂໍ້ມູນຕິດພັນກັບ ການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ</b>	
<b>ໃບອະນຸຍາດມີກຳນົດອາຍຸ ຫລືບໍ່?</b>	<b>ໃບອະນຸຍາດມີອາຍຸນຳໃຊ້ ຈັກເດືອນ?</b>
ແມ່ນແລ້ວ	12
<b>ຂັ້ນຕອນ ແລະ ເງື່ອນໄຂ ສໍາລັບການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ</b>	ຕ້ອງຕໍ່ອາຍກ່ອນໃບອະນຸຍາດໝົດອາຍຸ 30 ວັນ

<b>ຄ່າທຳນຽມ</b>				
<b>ມີຄ່າທຳນຽມແບບຟອມຄ່າ ຮ້ອງ ຫລືບໍ່?</b>	<b>ຄ່າບໍລິການວິຊາການ</b>	<b>ຄ່າທຳນຽມ</b>	<b>ຄ່າແບບຟອມຄ່າຮ້ອງ</b>	<b>ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ</b>
ແມ່ນແລ້ວ	5000000.00	1000000.00	0.00	6000000.00
<b>ຄ່າເຫັນ</b>	ອີງຕາມ ລັດຖະບັນຍັດ 003/ປທ			

<b>ຄ່າທຳນຽມການຕໍ່ອາຍ</b>				
<b>ມີຄ່າທຳນຽມແບບຟອມ ຄ່າຮ້ອງ ຂໍຕໍ່ອາຍ ຫລືບໍ່?</b>	<b>ຄ່າບໍລິການວິຊາການ</b>	<b>ຄ່າທຳນຽມ</b>	<b>ຄ່າແບບຟອມຄ່າຮ້ອງ</b>	<b>ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ</b>

**ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ  
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ**

<b>ຄ່າທຳນຽມການຕໍ່ອາຍຸ</b>				
ແມ່ນແລ້ວ	1000000.00	1000000.00	0.00	2000000.00
<b>ຄໍາເຫັນ</b>	ອີງຕາມ ລັດຖະບັນຍັດ 003/ປທ			

<b>ກົດລະບຽບທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ</b>			
<b>ຊື່ກົດລະບຽບ</b>	<b>ເລກທີ</b>	<b>ວັນທີ</b>	<b>ຄໍາເຫັນ</b>
ກົດໝາຍວ່າດ້ວຍ ການບິນຜົນລະເຮືອນ	01/ສພຊ	19.05.2005	ພາກທີ III ທຸລະກິດກ່ຽວກັບການບິນຜົນລະເຮືອນ ໝວດທີ 1 ການດຳເນີນທຸລະກິດກ່ຽວກັບການບິນ ມາດຕາ 52 ໃບຢັ້ງຢືນການດຳເນີນການຂົນສົ່ງທາງອາກາດ

<b>ເອກະສານປະກອບ</b>
<b>ຊື່ເອກະສານ</b>
ກົດລະບຽບການດຳເນີນງານພາຍໃນ
ໃບຢັ້ງຢືນການມອບເລກປະຈຳຕົວຜູ້ເສີຍອາກອນ
ໃບທະບຽນວິສາຫະກິດ ຂອງບໍລິສັດຈຳກັດ

<b>ສະຖິຕິ (ທີ່ອອກໃໝ່ ຫລື ທີ່ຕໍ່ອາຍຸ)</b>		
<b>ປີ</b>	<b>ອອກໃໝ່</b>	<b>ຕໍ່ອາຍຸ</b>
2017	1	2
2016	0	3